
Byalagsmöte 21/9 2023 

Ordförande Alf Thellman öppnade mötet och hälsade oss 

välkomna.  

Föregående mötesprotokoll lästes upp. 

Rapporter: 

Majbrasan var välbesökt. 

Städningen av Kogarbadet var även det välbesökt. Vi fortsätter 

att ha klämfredagen som städdag då vi har många hemvändare 

på besök Kristi Himmelfärdshelgen. 

Fritidsgårdens utemiljö blev städad som planerat. 

Byavandringen på nationaldagen var varm och mycket lyckad. 

Det var mer än femtio personer som vandrade med. 

Stort tack till dem som planerat och höll i vandringen! 

Premiäröppningen av boulebanan besöktes av tjugo glada 

spelare. 

Fönstren i fritidsgården blev putsade i augustisom sig bör så nu 

ser vi alla bra ut. 

Arbetsplan och kommande aktiviteter: 

Bryggorna tas upp innan älgjakten. 

18/11 hantverksdag 

Karin och Yvonne träffas innan för planering av denna. Även 

Bernt deltar i detta möte.  Bullens korv ska serveras enligt 

önskemål. 

Livbojarna bör bytas ut vid badet.  

Vi bör än en gång påtala för kommunen att de ska ta ner den 

halvdöda björken där. 

Föreningen har ingen vice ordförande. Detta bör vi ordna innan 

årsmötet påtalade Alf. 



Samtliga i styrelsen bör tillfrågas. Yvonne tar på sig detta. 

Är sedan ingen beredd att ta på sig detta går vi vidare och 

frågar utanför styrelsen. 

En ny maillista bör göras då den gamla är inaktuell. 

Hummelstad 21/9 

Yvonne Jönsson 


